
                                                                                                                     
 
 
Zápis z 1. jednání pracovní skupiny pro MA21 ze dne 19.1.2022 
 
 
Přítomni členové skupiny: Ing. Lucie Dostálová, Tomáš Havlát, Mgr. Eva Jahodová, Zuzana 
Jurková, Ing. Mária Necidová, Marián Vala, Pavel Vávra 
 
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Informace a diskuze o ročním akčním plánu 2022 
3. Závěr 
 
 
Ing. Dostálová přivítala všechny přítomné a seznámila je s programem jednáni Pracovní 
skupiny MA21. 
 
Následně byla projednávaná roční činnost MA21:  
 
1. Probírali jsme akce na tento rok, které je potřeba doplnit a určit přibližní termín, aby p. 
starostka mohla požádat o dotační titul k MA21. Navrhovali se:  
- Veřejné fórum, kde by součástí byl i „ kulatý stůl“ a téma Stezka Poznáváme Bory – 
návrhy dalších okruhů  
- Čistá Vysočina 
- Den země – určit hlavní program dne, např. naposled bylo planetárium, další akce může 
být chytání ptáčků – slíbili mně kolegové od  manžela, mohla by jsem ověřit otevírání studánek, 
které vlivem počasí v roce 2019 nedopadlo, farmářské trhy a další Vaše návrhy 
- Den bez úrazu – ten byl taky domluvený v roce 2020, nebyl realizován z důvodu covidu 
- Dny zdraví – den brambor na Cyrilově a doprovodní akce např. umělecké terapie p. 
Drlíčková, přednášky od Mgr. Jahodové apod. 
- Kalendář – téma roku určit – návrh od p. Jurkové – kresby dětí 
- Přednáška velmi známého a uznávaného psychologa - termín v květnu 
- Uvedení „sociálně právní poradny“ s Mgr. Jahodová 
- Další klasické tradice např. „barborky“… 
 
2. Projekt Sázíme stromy – strom za každého občana. Možnost dotačního titulu, více p. 
starostka a viz emaily z pondělí. Informace v mobilním rozhlase, kde každý občan může 
navrhnout místo sázení.  
 
3. Audity udržitelného rozvoje ( aktivita občanů v rámci obce) – tento rok jsme požádali o 
vyšší kategorii pro místní agendu a k tomu je potřeba aktualizovat už zpracované audity, viz 
příloha. Mám představu, že každý by si vybral téma (jsou to oblasti životní prostředí, odpad, 
energie, doprava, zdraví, sociální prostředí, kultura, škola..), které je mu nejbližší a zpracované 
audity by doplnil o svoje připomínky. Termín zpracování je do konce února. Současně bude na 
podzim obhajoba těchto aktivit před komisi.  
Rozdělení oblastí:  



                                                                                                                     
územní rozvoj  - Ing. Dostálová 
podnikání – Marián Vala nebo Tomáš Havlát 
vzdělávání  - p. Jurková,  
kultura – Pavel Vávra nebo Zuzka Špačková 
sociální prostředí – Mgr. Jahodová 
další dle Vašeho výběru.  
Audity jiných obcí a měst jsou na Audity veřejná část (cenia.cz). 
 
 
 
V Borech dne 19.1.2022                                                                              Ing. Mária Necidová 


